
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:411 Färre överlämnade ärenden till åklagare 

Statskontoret redovisade i oktober sin andra utvärdering av polisens 
omorganisation. En av slutsatserna var att utredningsverksamheten inte lyckats 
vända sina resultat, vilket är mycket bekymmersamt. Att medborgarna kan lita 
på att det finns en polismyndighet som fungerar, som utreder och klarar upp 
brott är centralt för hela rättssamhället. Morgan Johansson pekade i vår 
riksdagsdebatt den 1 december 2017 på polisens statistik som visade att de 
ringa narkotikabrotten och trafikbrotten ökat i antal när det gäller 
överlämningar till åklagare. Men vad som inte framkom var att denna 
utveckling fortfarande är negativ när det gäller grova våldsbrott. Här lyckas 
polisen alltså inte med sin utredningsverksamhet, vilket är allvarligt. Vi ser i 
dag att antalet grova brott ökar på flera orter, med skjutningar, 
handgranatsattacker och mord. 

Liberalerna menar att det är nödvändigt att hela utredningsverksamheten inom 
polisen förstärks så att fler brott kan klaras upp och fler kan lagföras. Ytterst 
handlar detta om medborgarnas förtroende för rättsväsendet. 

Med anledning av detta vill jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan 
Johansson:

Vilka konkreta åtgärder avser regeringen att vidta för att polisen ska klara upp 
fler grova brott?

………………………………………

Roger Haddad (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-06
Besvaras senast
2017-12-13 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


